
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 

26.6.2019 

 

Prítomní: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,        

                 E. Kroščenová- prišla v priebehu rokovania 

Neprítomný- Z.Jendrál,  

Ďalší prítomný – kontrolór obce Ing. Ľ.Budzák 

Zasadnutie otvorila  a viedla  starostka obce PaedDr. Jana Skokanová. Privítala prítomných 

a skonštatovala , že OZ je uznášania schopné, prítomných 7  poslancov.  

 

K bodu č. 2 

Schválenie návrhovej komisie,  zapisovateľa, overovateľov zápisnice  

Návrhová komisia:   M.Jendrál, M.Kacvinský 

overovatelia :           Hodák, Galisová 

zapisovateľka  :       A.Kapsdorferová 

Hlasovanie za :      Ing.I. Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál,       

                              J.Jendrál,  

Program: 

   1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov  zápisnice 

3. Kontrola uznesení 

4. Návrh VZN č. 5/2019 o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

    v školách a školských zariadeniach. 

5. Návrh Dodatku č.1 k VZN o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov Obce 

   Hrabušice. 

6. Záverečný účet obce Hrabušice za rok 2018. 

7. Výročná správa ATC Podlesok 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na obdobie 2. polroka 

    2019. 

9. Návrh na vydanie rozhodnutia o neupotrebiteľnosti hnuteľného majetku ZŠ s MŠ  

     Hrabušice 

10. Plán obnovy verejného vodovodu v obci Hrabušice 

11. Žiadosť pozemkového spoločenstva na osadenie informačnej tabule 

12. Milan Hrušovský žiadosť o odkúpenie pozemku 

13. Pokračovanie chodníka cesty III. triedy 

14. a/ Preplatenie Fa č. 2019023 pre AE group, s.r.o – odstúpenie od ponuky  

         s uchádzačom verejného osvetlenia.  Vyhlásenie nového verejného obstarávania  

          na verejné osvetlenie.  

      b/ Preplatenie FA 2019/06/1 pre Mgr. Tomáš Čížik 

      c/ Preplatenie FA 490700680000522019 pre EUROVIU SK, a. s. 

      d/ Preplatenie FA pre Fedák Plus s.r.o 

15. Dvojité vlastníctvo ulice Zimnej – stav riešenia 

16. Investičné zámery obce 2019 

17. Vysporiadanie pozemku pre výstavbu rodinných domov 

18. Výber pozemku pre výstavbu Komunitného centra 

19. Žiadosť o odpredaj časti obecného pozemku parc.č. 55/1 a časť parcely 66/2 

Hlasovanie za: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál,  

 

Na zasadnutie prišla poslankyňa E.Kroščenová 



Starostka doplnila bod rôzne 20 

Hlasovanie za: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál, E,Kroščenová 

 

p.P. Hodák- doplnil stretnutie s predsedom Urbariátu  

p. J.Jendrál, odpad na Píle, zakúpenie fotopascí 

p.Čujová – zberný dvor, činnosť ATC, stavebný úrad 

p. J. Jendrál doplnenie bodu programu bod. 21 zakúpenie fotopascí 

Hlasovanie za: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál, E,Kroščenová 

p. Čujová bod 22 – voľba predsedu školskej a kultúrnej komisie 

p.Body sa vzdal predsedníctva školskej komisie 

Hlasovanie za bod 22 Hlasovanie za: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  

M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, E,Kroščenová 

P. Čujová – dala dotaz aký je hlavný hlavný mail. obce 

Ing.I. Body – zmena Etický kódex voleného predstaviteľ samosprávy navrhol bod rokovania 

Hlasovanie  za navrhnutý bod - Ing. Body, H.Čujová DiS 

Zdržali sa : Z.Galisová, Ing. P.Hodák, M.Kacvinský, M.Jendrál, J.Jendrál ,E.Kroščenová 

Bod rokovania nebol schválený 

p. Čujová – kontrola výdavkov rozpočtu 23 

Hlasovanie : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál, E,Kroščenová  

J.Jendrál žiadal o doplnenie bodu a stiahol ho. 

Hlasovanie za celkový program : Hlasovanie za: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  

M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, E,Kroščenová 

 

K bodu č.3 

Názov bodu: Kontrola uznesení 

Informoval kontrolór obce – prevedie kontrolu za celé obdobie.  

   

K bodu č. 4  

Návrh VZN č. 5/2019 o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach. 

J. Jendrál  - finančná komisia doporučuje schváliť. 

Ing. I.Body – nesúhlasí , nevie  koľko teraz platia rodičia. Obec by nemala zaťažiť rodiča, nový režijný 

náklad. Komisia finančná nedala odborné stanovisko. Doteraz rodičia 1 euro platili, jedná sa o 200 % 

zvýšenie ? 

Zasadala rada školy . Návrh starostky vyjadrenie kompetentných osôb.  

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál, E.Kroščenová 

PaedDr. Alena Rerková -  Zákon 245 – jedna sa o kauciu a obec je zodpovedná za tvorbu VZN. 

425 detí v novou školskom roku – na týchto 425 dostane dotáciu. Rodič je povinný dieťa odhlásiť. 

Keď dieťa neodhlási rodič je povinný zaplatiť za obed. Je nutné vytvoriť kauciu, z ktorej sa bude 

čerpať za nezaplatené obedy.  

p. E. Kroščenová – nahlásenie rodiča o chorobe do 8 hod. 

p. I. Body- treba sa vrátiť k podstate je na OZ ktoré rozhodne. Koľko doteraz platil rodič?  Rodičia by 

mali byť odbremeniť. Režijný poplatok , preniesť . 

p. M. Kacvinský – vzniknú náklady obci. 

M.Jendrál – to je záloha? Kaucia sa vráti. 



Vedúca školskej jedálne -  finančné pásmo 2 – deti za obed 1-4  0,90 € 1,12 € platia škôlkari, 

vysvetlila poslancom finančné pásma . Deti 2-5 ročné nebudú zvýhodnené. Odpadnú režijné náklady 

z Vydrníka, príjem zasielaný na Obec. 420 detí ZŠ 90 detí MŠ . Vrátnu kauciu rieši OZ.  

p. H. Čujová – aký je ročný balík ? Koľko navyše zaplatia ? 

p. P. Hodák – zvyšujú sa režijné náklady. Dotácia štátu je na stravu. 

Návrh na uznesenie OZ schvaľuje 

Návrh VZN č. 5/2019 o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach. 

Hlasovanie :Galisová, J.Jendrál, M.Jendrál, Hodák, Kacvinský 

Zdržali sa. Čujová, Body, Kroščenová 

  

K bodu č.5.  

Návrh Dodatku č.1 k VZN o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov obce Hrabušice 

Informovala starostka obce , predložila obec. 

p. H.Čujová – je proti každý klub by mal mať svoj účet 1000 € je veľa. 

p. I. Body – je štandard, každý klub by mal mať účet. Niektoré organizácie nerobia nič. Treba sa 

zamyslieť pri prerozdeľovaní dotácií.  

Starostka obce – kluby majú sídla aj mimo, a pre niektoré kluby okresné organizácie nemusia zaslať 

dotáciu. 

Kontrolór obce – podporuje aby kluby mali účty.  

Návrh uznesenia : Dodatku č.1 k VZN o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov obce 

Hrabušice 

Hlasovanie za :  H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, 

E,Kroščenová 

Zdržal sa  Ing. I.Body 

 

Starostka obce dala hlasovať, aby sa slova ujal predseda Pozemkového spoločenstva Bývalého 

Urbariátu. 

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál, E.Kroščenová 

Vystúpil predseda Urbariátu – oboznámil poslancov o zmluvách. 11 rokov sa robili dodatky.  

Nedošlo k podpísaniu dodatkov v tomto roku. Výbor Urbariátu schválil, že cena sa musí prehodnotiť, 

každý rok. Stavba parkoviska je obecná, pozemok  pod parkoviskom je Pozemkového spoločenstva. 

Spevnená štrková plocha je klasifikované parkovisko.  

 

K bodu č.6 

Záverečný účet obce Hrabušice za rok 2018 

Diskusia:  

Ing. Body – pohľadávky na vývoz odpadu 22.000 € . Je to dlhodobý stav? Poplatky za stočné? 

Zverejňovanie dlžníkov. Stransparentniť. Soc. fond, rezervný fond, fond opráv- sú vytvorené ?  

Smernicu k stočnému by bolo dobre vytvoriť.  

Kontrolór obce-  krátkosť času , 99,94 % - je úspešnosť výberu odpadu, inštitút osobného bankrotu .   

Starostka obce- fond opráv sa ide vytvoriť. 

Návrh na uznesenie 

OZ schvaľuje záverečný účet za rok 2018 bez výhrad. 

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál, E, Kroščenová 

 

K bodu č.7 

Výročná správa ATC Podlesok 

Diskusia neprebehla 

Návrh na uznesenie 



OZ berie na vedomie 

Výročnú správu ATC Podlesok 

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál, E. Kroščenová 

 

K bodu č. 8 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na obdobie 2.polroka 2019 

Vystúpil kontrolór obce -  doplnila p. H. Čujová návrhy pre p. kontrolóra.  

Má naplánované  2 veľké kontroly, rozsiahle  kontroly. Kontroly uznesení komplexne, Sankčné postihy 

sú malé. Bude vydávať doporučenia na odstránenie nedostatkov. Ostatné navrhnuté body poslankyňou 

sa budú riešiť postupne.   

p. H. Čujová- doplnila do plánu kontrol - kontrola lístkov na stravu, kontrola splácania dlhu  - 26 % , je 

nedisciplína splácania, hovorí p. Čujová a je potrebné urobiť kontrolu odmeňovania zamestnancov.  

Uprednostnila kontrolu obce pred ATC. 

Pracovníčka stavebného úradu je zle zaradená. 

Kontrola uznesení do 30.6.2019 

Ostatné v novom roku 2020. 

Kontrolór obce- predložený návrh  kontrol bol zostavený na základe diskusie s poslancami. Kontrola  

v ATC Podlesok - za 2 – 3 roky. 

p. Ing. I. Body- rozsah prác je rozšírny. Čo sa v ATC bude kontrolovať?  

Hlasovanie za doplnený návrh  p. H. Čujovej   

Za doplnenie – Ing.I.Body, H.Čujová DiS, M.Jendrál 

Zdržali: Galisová, J.Jendrál, Kacvinský,  

Nehlasovala - Kroščenová  

Poslanecký návrh neprešiel. 

 

Bod 1.3 doplnený kontrolórom obce 

Návrh na uznesenie 

OZ  

l. Schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok s doplneným bodom 1.3 

kontrola uznesení OZ od 1.1.2018 do 30.6.2019 

2. Poveruje hlavného kontrolóra obce vykonať kontroly v zmysle schváleného plánu kontrolnej činnosti 

na 2. polrok 2019. 

Hlasovanie : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál, E.Kroščenová  

 

K bodu č. 9 

Návrh na vydanie rozhodnutia o neupotrebiteľnosti hnuteľného majetku ZŠ s MŠ Hrabušice 

Diskusia neprebehla  

Návrh na uznesenie 

OZ 

1/ Schvaľuje návrh ZŠ s MŠ Hrabušice na vydanie rozhodnutia o neupotrebiteľnosti hnuteľného 

majetku zo dňa 24.5.2019 podľa priloženej prílohy. 

2/ Súhlasí s likvidáciou neupotrebiteľnosti majetku a vyradením z evidencie majetku podľa priloženej 

prílohy. 

Hlasovanie 

Za - Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, 

E.Kroščenová 

 

K bodu č. 10 

Plán obnovy verejného vodovodu v obci Hrabušice 

Informovala starostka obce. 

Diskusia neprebehla. 

Návrh na uznesenie 

OZ 



Berie na vedomie stanovisko PVS, že obec Hrabušice nespĺňa podľa vyhlášky 262/2010 a opatrenia T1 

podmienky na povinnú tvorbu plánu. 

Hlasovanie za :Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, 

J.Jendrál, E,Kroščenová 

 

K bodu č.11 

Žiadosť pozemkového spoločenstva na osadenie informačnej tabule. 

Oboznámila starostka obce. Materiál  bol prejednaný stavebnou komisiou. 

Návrh na uznesenie 

OZ  

Súhlasí 

a/ s osadením informačnej tabule Urbárskeho náučného chodníka – Spoznaj náš kraj. 

b/ S osadením informačnej tabule Nižný Hámor – „ Peklisko „  ktorá súvisí s históriou Hrabušice, na 

parcely číslo 1752/1, ktorá je vo vlastníctve obce Hrabušice. 

ukladá 

Obci Hrabušice vypracovať nájomnú zmluvu s nájmom 1 €/rok. 

Za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, 

E.Kroščenová 

 

K bodu č.12 

Milan Hrušovský žiadosť o odkúpenie pozemku 

Informovala starostka obce. Žiadosť prejednala stavebná komisia. 

Návrh na uznesenie 

OZ 

Schvaľuje 

Odpredaj časti pozemku registra E parc. Č. 2128/2 pre žiadateľov M. Hrušovského, A. Hrušovskú,  

I. Tišerovú  

Za  odpredaj - nikto 

Proti: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,  

E. Kroščenová 

Uznesenie hlasovaním nebolo prijaté. 

 

K bodu č.13 

Pokračovanie chodníka cesty III. triedy 

Informovala starostka . Doporučila v rámci bezpečnosti pokračovanie chodníka pri ceste III. Triedy.  

II. časť je  po pána Šustríka. Vstup na ihrisko sa z časti porieši.   

Diskusia: 

p. H. Čujová – bolo to už prejednávané. Odložené to bolo .  

p. J. Jendrál – rozpočet je nadhodnotený, stretnutie zvolať , hľadať cestu úspory. Treba nájsť cestu. 

Nikto nie je proti výstavbe. 

p. P.  Hodák – zarazila ich cena. Dá sa odstúpiť od zmluvy?  

Ing. I. Body – stavby  postupnosť, nastanú zmeny rozpočtu, stavby treba riešiť cez leto. Urobiť stretnutie 

treba riešiť veci komplexne. Uzatvoriť v júli výstavbu. 

p. H.Čujová – prečo nemajú podklady ostatní ?   

p. M.Kacvinský – zdravotné stredisko, cesta zimná,  

starostka oboznámila poslancov s investíciami,  ktoré už boli schválené OZ v minulosti. 

starostka obce – vždy je nová zmluva. Cena je obstaraná VO.  

p. H. Čujová – obstaraná firma 

Návrh uznesenia 

Schvaľuje 

Pokračovanie chodníka cesty III. triedy 

Za : nikto nehlasoval  

Proti : Ing.I.Body, H.Čujová , E. Kroščenová 

Zdržali sa:  Ing. P.Hodák, M.Kacvinský, J.Jendrál, M. Jendrál, Z.Galisová 

Uznesenie po hlasovaní nebolo prijaté. 



 

 

K boduč.14 a,b,c,d 

Preplatenie faktúr 

Starostka obce - DPH za faktúru odvedené za fa rekonštrukciu chodníkov 

p. E.Kroščenová – požiadala a zistenie ceny za odvoz . 

Ing. I. Body – rozpočtovými opatreniami sa znižujú neinvestičné akcie. OZ schválilo v minulosti  balík 

na presné neurčené investície. , oficiálne dokumenty sú aké? AE Group  kto s nimi komunikoval ?  

Preplatenie Fa  s EU Group  – sú tam sankčné veci . Hlavný dôvod, prečo sa od VO odstúpilo.  Spresniť 

formuláciu. 

Starostka obce – suma bola premrštená, vypracovanie posudku od p. Legényho, nevýhodné podmienky 

pre obec. S víťazom nebola podpísaná zmluva.  Zaťaženie obce by bolo do 750.000 €. Navrhla aby sa 

urobilo nové VO  na osvetlenie a to do výšky 250.000 , bude poriešená obec Hrabušice, Majer, Píla.  

Odišla poslankyňa p. Galisová  

Návrh na uznesenie 

OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4/2019 

Z KV na presne neurčené investičné akcie ekonomická klasifikácia 717002 upravený po zmene  

330 630, 40 

Výstavba rekonštrukcia chodníkov z úveru ekonomická klasifikácia 717001 upravený po zmene 

16.938,48 

Výstavba a rekonštrukcia chodníkov z VZ ekonomická klasifikácia 717001 upravený po zmene 

1.074,60 

Rekonštrukcia vstupu do tanečnej sály ekonomická klasifikácia  717002 upravený po zmene 3.600  

Verejné obstarávanie tovarov, prác a služieb ekonomická klasifikácia 637005 upravený po zmene 8.200 

Hlasovanie za  5 : J. Jendrál, E. Kroščenová, M.Kacvinský, Hodák, M.Jendrál  

Proti :  O 

Zdržala sa: H.Čujová , Ing.I.Body 

  

K bodu 14a/1 

Diskusia k bodu 14a/1 

Ing. I. Body – z akého dôvodu bolo nepodpísanie zmluvy? Víťaz chcel postúpiť banke, odstúpenie od 

zmluvy? Odstúpenie od ponuky? Písomné stanovisko od AE Group? Doporučil, aby sa dalo do 

uznesenia berie na vedomie. 

p. M. Kacvinský – treba oficiálny výstup od obstarávateľa. Treba pripomienkovať. 

Starostka obce – dala urobiť rešerš., 300 lámp, svietivosť.   

p. H.Čujová – kto je  pani Krakovská?  Prečo sa neurobil rešerš pred prvým verejným obstarávaním? 

p. kontrolór – zmluva je nevýhodná s víťazom.   

Návrh na uznesenie 

OZ berie na vedomie nepodpísanie zmluvy – návrh H.Čujová – nehlasovalo sa o jej návrhu. 

 Návrhová komisia predložila návrh na uznesenia 

OZ schvaľuje nepodpísanie zmluvy s víťazným uchádzačom na zákazke modernizácie 

verejného osvetlenia, modernizácia, prestavba a údržba siete verejného osvetlenia v obci 

Hrabušice II. etapa“  po vysvetlení  starostkou obce  a jej nepodpísaní starostkou obce 

v stanovenom termíne. 

Zdržala sa : H.Čujová DiS. 

Za :  J.Jendrál, E.Kroščenová, Ing. I.Body. M.Jendrál. M.Kacvinský, Ing. P. Hodák 

 

K bodu 14a/2 k vyhláseniu nového verejného obstarávania 

p. Jendrál J. – doporučil dať stav. komisii projekt , ktorý sa prejedná  v komisii , pozrieť ceny. Zavolať 

obstarávateľku. 

p. H. Čujová –  stavebná komisia sa vyjadrí k projektu 

p. I. Body – ako sa bude riešiť výstavba? 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

 



K bodu č.15 

Dvojité vlastníctvo ulice Zimnej – stav riešenia 

Vystúpila predsedníčka stavebnej komisie p. H. Čujová. Prebehlo jednanie s p. Grigliakom . Treba 

konečne niečo už  robiť. Doporučila dať vyhotoviť, geometrický plán, znalecký posudok. 

p. Ing. P.Hodák – doporučil dať urobiť GP . 

starostka obce  - už v roku 1992 obec odkúpila pozemky. 

 

p. Jendrál – preriešiť s obecným právnikom p. Tekelim, cena pri vyplatení bude menšia ako súdne 

poplatky. Pochybil pri dvojitom vlastníctve štát. 

Podklady sa zoberú od Lindemana a papiere sa dajú p. Tekelimu. 

p. E. Kroščenová – doporučila, aby sa vyplatila suma pre p. Grigliaka, už mal byť dávno projekt. Čo 

bolo urobené pre ulicu Zimnú? 

p. H. Čujová – starostka nevie majetkovú podstatu pod cestou. Dohoda môže byť , prijaté uznesenia 

treba plniť. 

p. I. Body – je obec zapojená do pozemkových úprav. Štát nejde riešiť pozemkové úpravy. Išla výzva 

na obstar. projektov.    

Návrh na uznesenie 

OZ Schvaľuje 

a/ Vypracovanie znaleckého posudku pre určenie ceny sporného pozemku C 831/94 a E 692/1  medzi 

obcou Hrabušice a vlastníkmi A. Grigliak a E. Grigliakovou. 

b/ Vypracovanie geometrického plánu duplicitného vlastníctva sporného pozemku. 

Hlasovanie: 

Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,  Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, E, Kroščenová 

 

K bodu č. 16  

Investičné zámery obce 2019 

Informovala predsedníčka komisie p. H. Čujová ,  výstavba môže ísť cez ŠFRB.  

Vypracovať projektovú dokumentáciu. 

Starostka obce -strecha musí ísť dole. Podporila predložený zámer .  

Návrh na uznesenie 

OZ schvaľuje 

Vypracovanie projektovej dokumentácie na zobytnenie podkrovia, úpravu fasády, uzatvorenie vstupu 

a vytvorenie parkoviska zdravotného strediska a oplotenie celého areálu cez projekty ŠFRB. 

Za návrh : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, E.Kroščenová 

 

K bodu č.17 

Vysporiadanie pozemku na výstavbu rodinných domov 

Informovala predsedníčka komisie p. H. Čujová . Obec musí urobiť komasáciu. Odkúpiť od majiteľov 

pozemky na kapustniciach.  

Starostka – kapustnice sú v komasácií, je 600 vlastníkov. Treba určiť cenu.  

p. P. Hodák – všetko sa dá , bude sa robiť reálna deľba. Urobiť zámenu s majiteľmi na ulici Novej.  

p. Body – v ÚPD sú určené lokality . Obec musí začať s postupnými krokmi. 

Návrh na uznesenie 

OZ odporúča 

Obci zapojiť sa do odkúpenia pozemkov v časti kapustnice a oslovila majiteľov pozemkov s ponukou 

na odpredaj.  

Hlasovanie za : p. H.Čujová ,Ing. I. Body 

Proti . O 

Zdržali sa:  Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, E, Kroščenová 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

K bodu č.18 

Výber pozemku pre výstavbu Komunitného centra 

Informovala predsedníčka stavebnej komisie starostka obce , pre výstavbu komisia navrhla parc. č.901 

a 900/1  



Návrh na uznesenie 

OZ 

schvaľuje na výstavbu komunitného centra pozemok parc. č. 901 a 900/1,  

hlasovanie za :  Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, E, 

Kroščenová 

Keď bude vyhlásená výzva -   sa obec zapojí. 

 

K bodu č.19 

Žiadosť o odpredaj časti obecného pozemku parc. č.55/1 a časť parcely 66/2 

Informovala pred. komisie stavebnej a komisia nedoporučila odpredať pozemky. 

p. P. Hodák – je tam problém s kanálom, návrh  vybudovať odľahčovačku, odviedli by sa balastné vody. 

Treba urobiť poriadok s kanálom. 

M.Jendrál – rozkúskovať pozemky  

H.Čujová – treba sa rozhodnúť čo bude s pozemkami akou cestou sa poriešia , predaj ? Doporučila 

v súčasnosti poriešiť nájomnú zmluvu. 

Poslanci hlasovali o udelenie slova pre p. Keritovú. 

p. Keritová vysvetlila potrebu odpredaja pozemkov. 

Návrh na uznesenie 

OZ schvaľuje odpredaj 

Časti obecného pozemku par.č. 55/1 a časť parcely 66/2 žiadateľom M.Keritovi a Mgr.V. Keritovej , 

Hrabušice Lúčna 567. 

Hlasovanie - za O 

Proti  - Čujová 

Zdržali sa : Ing. I.Body, Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová, M.Jendrál, J.Jendrál,  

Uznesenie nebolo prijaté.  

 

K bodu č. 20  

Rôzne 

Doplnený bod starostkou obce   

Informovala starostka obce ,obec podá dovolanie na súd na pracovné miesto, ktoré vzniklo na stavebnom 

úrade. 

 

K bodu č.21 

Doplnený bod p. J.Jendrálom 

p. J.  Jendrál – neporiadok pri kanvách ul. Gaštanová, aj na Píle, vývoz skla sa bude riešiť , zakúpiť nové 

nádoby , pokosiť trávu pred Podleskom., zakúpenie fotopascí. 

Návrh na uznesenie 

OZ schvaľuje 

Zakúpenie  fotopascí do  max. výšky 500 €. 

Hlasovanie za _ Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, 

E.Kroščenová 

 

K bodu č.22 

Doplnený bod p.H.Čujovou 

Voľba predsedu školskej komisie 

Návrh p. H.Čujová – navrhla p. E. Kroščenovú 

Ing .I. Body – doporučil výstup zo soc. komisie, prerokovať na OZ.  

Návrh na uznesenie 

OZ volí    

Za predsedu školskej a kultúrnej komisie pani E.Kroščenovú.  

Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál,  

E. Kroščenová 

 

 

 



K bodu č.23 

Doplnený bod p. H.Čujová 

Kontrola čerpania výdavkov rozpočtu. 

P. Čujová podá písomne pripomienky ku kontrole čerpania výdavkov  rozpočtu. 

Návrh na uznesenie  

OZ berie na vedomie informáciu o výdavkoch rozpočtu a žiada o písomné stanovisko žiadateľky  

H .Čujovej. 

Hlasovanie za Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Ing.P.Hodák,  M.Kacvinský,  M.Jendrál, J.Jendrál, 

E,Kroščenová 

 

Zasadnutie OZ ukončila starostka obce o 15,15 hod. 

 

Zapísala A.Kapsdorferová 

 

 

Overovatelia zápisnice Zuzana Galisová 

                                     Ing. P.Hodák 

 

 

 

                                                                                                PaedDr. Jana Skokanová 

                                                                                                  starostka obce 

  

 

  

    

  

 

 


